

Résolu: Que la résolution en date du 6 novembre 1914, soit rescindée et annulée à toutes fins que de droit, et que les 291 pantalons soient acceptés avec une réduction de \$1 par paire.

33.—(25301) Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que la résolution, en date du 1er mars courant, à l'effet d'accorder une police acquittée à l'ex-Capitaine George Reynolds, soit reconsidérée et annulée à toutes fins que de droit.

34.—Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, sur les changements survenus dans la brigade, durant la quinzaine se terminant le 28 février 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport.

35.—(23744) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, au sujet du paiement du salaire du constable Henri Devèze, actuellement à la guerre.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que la moitié du salaire soit payé à son épouse, Madame Céline Verdelham, et l'autre moitié au procureur de M. Devèze, M. Jules Delansay; ce salaire devant leur être versé, à compter de la date à laquelle on en avait arrêté le paiement.

36.—(25492) Soumis un rapport du Chef du Département des Incendies, au sujet du Lieutenant Oliver Brownrigg.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver ledit rapport, et qu'une quinzaine soit retranchée de son salaire.

37.—Soumise une communication de M. A. A. MacDougall, au sujet des pensions accordées aux employés civiques.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De déposer aux archives.

38.—(21317) Soumise une communication de "The J. R. Gaunt & Son", au sujet de la fourniture de boutons pour uniformes et insignes, pour les Départements de Feu et de Police.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Achats et des Ventes, pour rapport.

39.—(25312) Soumise une interpellation, au sujet des états de service du Lieutenant de Police Savard.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour savoir s'il y a des objections légales à ce que le Bureau donne les informations demandées.

40.—Soumise une communication du "Nomad's Club", au sujet de la construction de chalets de nécessité.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'informer que le Bureau a donné instructions de préparer des plans, pour la construction de chalets de nécessité, dans différents endroits de la Ville, et qu'à l'avenir les plans pour la construction de bains publics comprendront aussi un chalet de nécessité.

41.—Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée au 3 mars courant, à 4 hrs p.m.

L. N. SENECAI,  
Secrétaire.

\* \* \*

Resolved: That the resolution of the 6th November 1914, be rescinded and annulled to all intents and purposes, and that the 291 pairs of trousers be accepted with a reduction of \$1 per pair.

33.—(25301) On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that the resolution, dated the 1st March instant, granting a paid-up policy to ex-Captain Georges Reynolds, be reconsidered and annulled to all intents and purposes.

34.—Submitted a report from the Chief of the Fire Department, anent the changes effected in the brigade, during the fortnight ending on the 28th February 1915.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That said report be approved.

35.—(23744) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, anent the payment of the salary of constable Henri Devèze who is now at the front.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That half of said salary be paid to Mr. Devèze's wife, Madame Céline Verdelham, and the other half to Mr. Devèze's attorney, Mr. Jules Delansay, the said salary to be paid from the date on which payment of the same was stopped.

36.—(25492) Submitted a report from the Chief of the Fire Department, anent Lieutenant Oliver Brownrigg.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said report be approved and that a fortnight's salary be retained.

37.—Submitted a communication from Mr. A. A. MacDougall re pensions granted to civic employees.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be filed of record.

38.—(21317) Submitted a communication from the J. R. Gaunt & Son, anent the supply of buttons for uniforms and badges, for the Fire and Police Departments.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Purchasing and Sales Agent for a report.

39.—(25312) Submitted a question put in Council re record of Police Lieutenant Savard.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department in order to know if there are any legal objections to the information asked for being given by the Board.

40.—Submitted a communication from the Nomad's Club, anent the construction of public comfort stations.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That said Club be informed that the Board have given instructions to prepare plans for the construction of public comfort stations at different places in the City, and that, in future, the plans for the construction of public baths shall also include a public comfort station.

41.—On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until the 3rd March instant, at 4 p.m.

L. N. SENECAI,  
Secretary.

\* \* \*